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Till alla medlemmar i Strömma Båtklubb och 
Västerängs Samfällighetsförening 

Med anledning av kallelse årsstämma Västerängens Samfällighetsförening 
26 april 19,00 Värmdö Bygdegård Skärgårdsvägen 291 Hemmesta 

Styrelsen har beslutat att Strömma Båtklubb ska betala en arrendeavgift på 
50.000:- per år vilket gör att varje båtplats får en avgiftshöjning på ca.  
1.500:- per båtplats. Alla medlemmar i samfällighet äger marken. 

Samfällighetens styrelse påstår att strandområdet bara gagnar båtägarna 
vilket inte är sant. Strandområdet är till för alla medlemmar i Västerängs 
samfällighetsförening då det är en gemensamhetsanläggning. 

Strömma Båtklubb sköter skötsel av marken gräsklippning, vassröjning samt 
underhåller badplatsen, påfyllning av sand, utsättning av badlänsar m.m.  

Jag vet att det är massor boende inom samfälligheten som inte är medlemmar i 
båtklubben som går ner och badar på sommaren. 

Att påstå att båtplatserna kommer att öka markant när det blir fler 
permanentboende tror jag inte på på dagsläget, fördelning av permanent och 
fritidsboende är ganska lika, det är få styckningar, samt att båtklubbens 
reservmark såldes för en billig penning, så den kan båtklubben inte utnyttja.   

Själv har jag tidigare suttit med i båtklubbens styrelse som ordförande,  
sekreterare m.m. i 39 år så jag anser att jag har god kunskap vad som  
gäller båtklubben. 

Låt oss bevara Strömma som det är idag. Kan ni inte komma 
på mötet lämna fullmakt till din granne eller anhörig. 

Nu måste vi medlemmar i båtklubben och samfälligheten 
sätta ner foten och komma mangrant till årsstämman  
26 april, så inte nya idiotiska beslut tages.  

Arne Rådberg 0703 325 215 


